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Jaká je má představa správně fungující fakulty? 

1.) Vzdělání poskytované fakultou musí být postaveno na již nabytých znalostech a 

studentům je třeba předávat aplikovatelné znalosti způsobem, který umožňuje 

danou problematiku pochopit do hloubky. 
 

2.) Fakulta má určitou úroveň a standardy, týkající se kvality výuky a publikovaného 

výzkumu, které si drží. 
 

3.) Pracovníci fakulty i studenti jsou motivováni dosahovat co nejlepších výsledků. 

To by se mělo odrazit i ve správné a férové alokaci prostředků fakulty. Dobré 

výkony je třeba odměňovat. 
 

4.) Vedení fakulty činí informovaná a smysluplná rozhodnutí, která rovněž berou 

v úvahu vůli akademické obce fakulty. Na druhou stranu se nesmí bát obhájit a 

vysvětlit opatření, která jdou proti názorům většiny. 

Na fakultě jsem spokojen a myslím si, že poskytuje dobré zázemí pro studenty a vědecké pracovníky. 

Přesto pro mě není složité narazit na záležitosti jako je nedostatečně promyšlená struktura některých 

programů a slyšet o dalších nedostatcích od osob zapojených do vědecké činnosti. 

Rád bych se aktivně podílel na hledání řešení problémů fakulty. 

Nevěřím v radikální změny, ale ve vytrvalý posun správným směrem kousek po kousku. Podle toho bych 

se rozhodoval jako člen AS FEL. 
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Dne: 7. 3. 2019   S kandidaturou do AS FEL souhlasím. 


